

**REFERAT KRETSSTYREMØTE****Referat nr. 11/21-23**

Vedr. formål	Kretsstyremøte VOGTK
Møtested og tid	Teams og kl.19.00 28.02.23
Til stede	Iuliana Pedersen Lisbeth B. Coste Bodil Aas Marlou Beulens Mikkel Tronsrud Morten Karlsen
Forfall	Jostein Juul Ida Furuseth Marius Nyblom
Referat sendes til	Oslo Idrettskrets Viken Idrettskrets Norges Gymnastikk- og Turnforbund Kontrollutvalg Utvalgene
Referent	Nick Berntsen Seach
Neste møte	07.03.23

Saksliste:**Vedtakssaker:****121/23 Godkjenning av innkalling og saksliste**

Det var ingen kommentarer til innkalling og saksliste. Det var ingen saker til eventuelt.

Åpning av møtet ved styrets leder
Fortegnelse over møtende styremedlemmer
Godkjenning av innkalling og dagsorden
Saker til eventuelt

Vedtak:

Styret godkjente innkalling og dagsorden, og erklærte seg vedtaksdyktig.

122/23 Godkjenne protokoll KS møtet 11.01.23**Vedtak:**

Styret godkjente protokollen.



123/23 Gjennomgang av Viken og Oslo GTK prosjektert regnskap

Administrasjon (avd. 10):

Styret fant at de hadde budsjettet for mye iht. inntekter fra momskompensasjon og bingo, som dermed forklarer avviket mellom budsjettet og IRK sitt regnskap.

Styret antok at grunnen til at momskompensasjon avviker er endring som følge av redusert aktivitet under pandemien, og dermed er tallene ikke nødvendigvis representativt av 'vanlig' årlig drift.

Styrer finner at deler av styrehonorar har ikke blitt tildelt. Marius Nyblom påpekte ovenfor styret at han enda ikke har sendt inn krav om honorar for sitt arbeid i kretsstyret (2000kr), samtidig som det er overskudd i honorar som styreleder antok gjelder Jostein Juul (8000kr). Saken vil dermed undersøkes nærmere av styreleder.

Synlighet (avd. 15):

Styret konkluderer med at det ikke vært særlig aktivitet på dette området, ettersom utvalget har hatt frafall av medlemmer i løpet av styreperioden.

Møtekostnader (avd. 20):

Styret foreslår å høre med IRK angående hvor kostnadene for Kick-Off er lagt inn i budsjettet.

Videre ser styret seg uforstått med hvordan det er bokført 100 000kr på styremøter, og ønsker å få oppklart dette med IRK. Dette ettersom det kan fremstå noe misvisende iht. hva budsjettet brukes på.

Styret gjør også framlegg om å finne ut hva summene som er bokført på komiteer og utvalg gjelder.

Utdanning (avd. 30):

Styret ser seg fornøyd med aktivitetsnivået på kurs.

Turn Kvinner (avd. 31):

Styret ønsker å høre med IRK angående hva som er bokført på prosjektnummer 31100 (27 000kr), hva inngår i denne summen.

Styret ønsker også å finne ut hva dommerkurskostnadene på 8600kr gjelder.

Styret ønsker å finne ut hvor kostnadene for drakter både hos menn og kvinner er bokført i regnskapet.

Turn Menn (avd. 32):

RG (avd. 33):

Styret stiller spørsmål til hvorfor RG ikke har hatt noen kostnader i 2022. Bodil påpekte hvordan dette kan komme som følge av avlysninger av arrangement, saken vil undersøkes ytterligere av styreleder.

Troppsgymnastikk (avd. 34):

Styreleder stiller spørsmål til hvorfor det er såpass avvik mellom det som er budsjettet for kurs, i motsetning til gitte resultatene (som også gjelder Turn Menn og Turn Kvinner).

Gymnastikkhjul (avd. 37):

Styret ønsker å undersøke hvorvidt dommerkostnader har blitt dekket ved konkurranser, ettersom det hverken er stor inntekt eller kostnad på denne avdelingen.

Gymnastikk og bredde (avd.38):

Styret ønsker å finne ut hva slags rutiner på purringer som eksisterer, dette i sammenheng med manglende inntekter fra Froland Leir. Styreleder informerer kretsstyret om at det er mange utestående inntekter fra denne leiren, men at dette først ble informert om ved tildeling av regnskapet.

Videre er styret følgelig er unison om å endre praksis/rutiner for innbetaling ved fremtidige leirer, ettersom de anser det problematisk at deltakere enten betaler seint eller ikke betaler i etterkant.

Paraturn (avd.39):

Styret konkluderer med at resultatet kommer av at det har vært lite aktiviteter på dette området.

Aktivitet, idrettspolitiske satsningsområder, kurs (avd. 40):

Styret ønsker ytterligere tilgang til innsyn i budsjett i fremtiden, hvorav de ikke vil være avhengig av økonomiansvarlig i forbundet. Dette blant annet basert på sårbarhet ved fravær av aktøren med tilgang. Følgelig foreslår de å finne en løsning hvor de får opprettet en lisens på One Stop.

Vedtak:

Styret begjærer regnskapet og resultatet velbegrunnet, og følgelig kan godkjennes så fremt følgende forhold er gjort rede for:

Styreleder skal forhøre seg med IRK angående hva de -23 903kr til administrasjon gjelder. Styret er også enig om å høre med IRK hva grunnlaget for momskompensasjonen, hvorav formålet er å finne ut om summen er riktig eller om kretsen har fått mindre enn de skulle hatt.

Styret er enig om å spørre IRK hvor dekking av aktivitet (dommerkostnader) står bokført i regnskapet.

124/23 Forslag til budsjett 2023-2024, utarbeidet av Jostein Juul

Styreleder foreslår å doble kostnader for møter, og fjerne/flytte kostnadene fra møter med NGTF.

Styreleder foreslår å øke kostnadene på prosjektnr. 20002 fra 10000kr til 15000kr, styret stiller seg enig.

Styret foreslår å gjøre en eventuell justering basert på hva de finner ut iht. hvor Kick-Off bokføres i regnskapet (altså basert på tilbakemelding fra IRK).

Styret foreslår å justere honorar/godtgjørelse i budsjettet ved et eventuelt vedtak om endring av antall medlemmer som sitter i kretsstyret i løpet av styreperioder.

Styret foreslår å gå gjennom budsjettet med Jostein Juul ved første anledning, for å så eventuelt ta et nytt møte eller å sende det ut for kommentar/revidering fra resten av styremedlemmene.

Styret foreslår å øremerke overskuddet fra regnskapet til spesifikke aktiviteter/samlinger/kurs. Dette forslaget vil de følgelig utarbeide og ta opp til vedtak/avstemning på kretstinget i 2023.

Styremedlem Lisbeth C. foreslår å lage tre nye avsetninger – 100 000kr til ungdomsutdanning, 150 000kr dommerkostnader (dømming på egne kretskonkurranser), og 300 000kr til tilskuddsordning. Dette i tillegg til de avsetningene de har nå.

Vedtak

Styreleder vil gjennomgå budsjettet med Jostein Juul ved første anledning, for å så sende ut for kommentar/revidering fra resten av styremedlemmene. Styret ble også enig om å avholde et møte i etterkant, hvor de får gjennomgått

Styremedlemmene støtter forslaget til Lisbeth iht. avsetninger, og styreleder Iuliana vil følgelig ta en gjennomgå tidligere vedtak i forkant av å legge frem konkrete forslag til nye avsetninger. Forslagene vil sendes kretsstyret for kommentar/revidering før de eventuelt blir vedtatt ved neste styremøte.

Orienteringssaker:**125/23 Orientering fra styreleder**

Styreleder oppdaterte resten av styret om fremgangen opp mot Kretstinget 2023.

Vedtak:

Styret ble orientert.

126/23 Orientering fra styremedlem/utvalg

Styremedlem Mikkel T. orienterte resten av styret om at promoteringsvideoen bestilt til Kretsting 2023 er godt i gang, og at denne vil være ferdig god tid i forveien.

Vedtak:

Styret ble orientert.

127/23 Eventuelt

Styret har kontaktet Fredrikstad TF i sammenheng med å opptre som del av åpningen til Kretstinget 2023. Styret foreslår å kontakte Fredriksstad for å få et estimat på kostnad for å sende ungdommer fra Fredrikstad TF til Oslo for å opptre, samt vil styret gjøre en fortløpende vurdering angående i hvilken grad de skal dekke reisekostnadene.

Vedtak:

Styret ble enig om å kontakte Fredrikstad angående estimert kostnad for å sende ungdommer fra Fredrikstad til Oslo for å opptre. Videre begjærer styret at de skal dekke kostnad for transport og lunsj i sammenheng med Kretsting 2023 for de deltakerne som opptrer fra Fredrikstad, så frem reisekostnadene er innen rimelighetens grense.